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Zápis č. 18

ze zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 24.2. 2021
 

Přítomni: viz prezenční listina (příloha č. 1)

Nepřítomni: -

Jednání řídil: Igor Trávníček — starosta, zahájeno ve 14:06 hod., ukončeno v 19:30 hod.

Zapisovatel: Ing. Jan Socha

Návrhová komise: Mgr. Alica Strnišťová, Milan Pospěch

Přítomno: 10 občanů, 5 úředníků

Starosta všechny přivítal a zahájil zasedání. Konstatoval, že je přítomno všech 14 zastupitelů

— lng. Ospalíková se předem omluvila, že se nemůže dostavit hned ve 14 hodin.

Starosta navrhnul ověřovatele zápisu J . Kelnarovou a P. Baluška. Oba navržení souhlasili. Starosta nechal

o návrhu hlasovat.

18/207.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

určuje

za ověřovatele zápisu z 18. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová paní Jiřinu Kelnárovou

a Petra Baluška.

Hlasování: pro: 14, proti10, zdržel se: O

18/208.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

zprávu ověřovatelů zápisu Ing. Kristiny Ospalíkové a Miroslava Houžvičky o ověření zápisu

ze 17. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 16. 12. 2020.

Ing. Orkáč se vyjádřil, že nemůže schválit zápis z minulého zastupitelstva — odůvodnil to rozporem mezi

diskuzi na minulém zastupitelstvu ohledně rozdělení financí a informací v Hrabovských listech a sdělil

podrobnosti. K tomu sdělil starosta, že se momentálně probírá schválení minulého zápisu a ne informace

z Hrabovských listů. Na to lng. Orkáč uvedl, že pokud nebude zohledněna jeho připomínka, nemůže zápis

z minulého zasedání schválit. Tajemník sdělil, že se zápis schválit může, protože rozpočet byl schválen a

k přerozdělení se vedla jen debata zastupitelů. Starosta nechal o schválení zápisu hlasovat.

Hlasování: pro: 12, proti: 2 (Ing. Orkáč, Slíva), zdržel se: 0

18/209.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

členy návrhové komise pro 18. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová Mgr. Alicu

Strnišťovou a Milana Pospěcha.

Oba navrženi zastupitelé souhlasili, proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnýmijednomyslně schváleno
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Starosta sdělil, že byl požádán MUDr. Gromnicou o udělení slova před schválením programu zasedání.

MUDr. Gromnica jako předseda zdravotní komise navrhuje učinit pro zasedání tato opatření:

1/ Ukončit zasedání do 21 hodin

2/ Během zasedání mít ochranu dýchacích cest a rozstupy 2 m, větrání místnosti po uplynutí hodiny

jednání a následná 5 minutová přestávka k vyvětrání místností

3/ Úprava programu zasedání — vypustit body č. 1) připomínky občanů a č. 12) různé s tím, že

vypuštěné body by se projednaly na příštím zasedání.

M. Slíva oponoval s tím, že zastupitelstvo dle výkladu MV může jednat i po 21 hodině. Dále sdělil, že

zdravotní komise je poradním orgánem rady a upozornil, že to měla nejdříve projednat rada obvodu.

Starosta sdělil, že se snad zastupitelstvo může vyjádřit bez doporučení rady.

lng. Orkáč se pozastavil nad tím, že jednání je od 14 hodin /někteří občané nemají možnost se účastnit od

počátku/. A nakonec vypustíme uvedené body? Dle jeho názoru sí vedení dělá z lidí srandu. Dále

upozornil na to, že je nevhodné pořádat zasedání zastupitelstva v prostorách uřadu /stísněné podmínky/,

když je k dispozici např. školní tělocvična nebo školní jídelna. M. Slíva navrhuje, aby se příště sešli ve

školní jídelně.

lng. Orkáč se dotázal, proč se zasedání koná v malých prostorách úřadu a ne ve školní jídelně nebo školní

tělocvičně. lng. Orkáč dále sdělil, že pravděpodobně se při jednání 1612,2020 nakazili 3 nebo 4

zastupitelé. Jestli se tady dnes nakazí další lidé, může to být bráno jako nedbalost nebo záměrné porušení,

že se to děje v nevhodných podmínkách. Proto se ptá, proč se neschází ve škole, ale tady v těchto

podmínkách

Na to reagoval starosta: „nakazílí se tady dole s rouškama, tak se ptám, nakazíli se tady nebo o patro výše

s chlebíčkem“. Dle názoru starosty jestli došlo k nákaze na jednání zastupitelstva, tak pravděpodobněji

po jednání o patro výše.

V. Kopitzová prohlásila, že pochopila návrh zdravotní komise tak, aby se toto jednání v současné

epidemiologické situaci co nejvíce urychlilo a diskuze by byla jen k bodům ve schváleném programu.

Dle jejího názoru by měli občané své připomínky a návrhy řešit přednostně s jednotlivými uředníky,

starostou nebo tajemníkem a ne na jednání zastupitelstva.

Přihlásil se občan_ který si stěžoval na nevhodné chování nájemce domup- ve kterém

bydlí. Po domluvě se starostou a radním J. Dolejškou občan-opustil zasedací místnost s tím, že se

spojí s úřadem a bude se to řešit.

18/210.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

program zasedání 18. Zastupitelstva městského obvodu Hrabová dle předložené pozvánky.

lng. Orkáč podal protinávrh k programu jednání: stáhnout body 6) , 7) a 10), ale ponechat body 1) a 12).

Proběhla diskuse ohledně bodu „připomínky občanů“ mezi občankou Václavíkovou a starostou.

Občan- požadoval hlasování o tom, že bude přímý přenos z jednání. Odpověděl M. Slíva, že toto

není nutné.

Zastupitelé se shodli, že se bude po každé uplynuté hodině jednání 5 minut větrat.

Hlasováním bylo schváleno, že zasedání zastupitelstva skončí do 21 hodin.

Proběhlo hlasování o protinávrhu stáhnout body 6), 7) a 10) — návrh nebyl schválen /pro: 3 (lng. Orkáč,

M. Slíva, J. Skalský), proti: 7, zdrželi se: 4

Následovalo hlasování o návrhu MUDr. Gromnici — vypuštění bodu č.1 a č. 12:

Pro: 7, proti: 3, zdrželi se: 4, návrh nebyl přijat.
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Následovalo hlasování o programu dle pozvánky:

Hlasování : pro: 11, proti: 2 (J. Dolejška, M. Slíva), zdržel se: 1 (M. Pospěch)

1) Připomínky občanů

2) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava—městského obvodu Hrabová za leden až prosinec 2020

3) Poskytnutí neinvestičních účelových dotací z rozpočtu SMD—Městského obvodu Hrabová na rok 2021

4) Rozpočtová opatření městského obvodu Hrabová V roce 2021

5) Rozpočtová opatření statutárního města Ostrava

6) Aktualizace Strategie rozvoje městského obvodu Hrabová V letech 2020—2021

7) Aktualizace Akčního plánu naplňování Strategie rozvoje městského obvodu Hrabová V letech 2020—2021

8) Dodatek č. 4 ke smlouvě o dílo — novostavba MS

9) Odpis pohledávky za J .L.

10) Hlavní body a termíny zasedání zastupitelstva MOb Hrabová V roce 2021

11) Informace o činnosti RMOb Hrabová mezi 17. a 18. zasedáním ZMOb

12) Různé

Adl) Připomínky občanů

Občan—měl dotaz ohledně hydrogeologického průzkumu, zda by šlo obesílat zainteresované

občany s projekty, rozhodnutími a posudky a ptal se, jaký bude další postup s výstavbou domů k ul.

K Pilíkům.

lng. Faicová sdělila, že se zasíláním v elektronické podobě není problém. Jiné to bude s projekty,

ty jsou vždy v papírové podobě. Dále sdělila, že rada již má k dispozici hydrogeologický posudek a

odeslala jej k posouzení odb. ochrany životního prostředí.

lng. Orkáč se dotázal, zda je hydrogeologický posudek na 5—10 domů? Odpověd? lng. Faicové — je to na

cestu. lng. Orkáč měl další dotaz — bude se vztahovat i na stavbu těch domů.

Obč.—sdělil, že vrty nebyly dělány na místě, kde je voda celý rok. Byly dělány na místech

cesty, ale ne na místech, kde se budou stavět domy.

lng. Faicová uzavřela téma s tím, že se spojí s obč._dořeší to.

Následovala 5 minutová přestávka, pokračovalo se v jednání v 15:08 hodin.

Ad 2) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava—městského obvodu Hrabová za leden

až prosinec 2020

18/211.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

„Zprávu o plnění a čerpání rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za leden až

prosinec 2020“.

Starosta vyzval předsedu FV lng. Rundta, aby sdělil stanovisko FV.

lng. Rundt sdělil, že FV doporučuje zprávu vzít na vědomí. Protože z řad zastupitelů nebyly dotazy,

proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnýmijednomyslně schváleno

Ad3) Poskytnutí neinvestičních účelových dotací z rozpočtu SMC-Městského obvodu Hrabová na rok 2021

18/212.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo
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poskytnout neinvestiční účelové dotace z rozpočtu statutárního města Ostravy, městského obvodu

Hrabová na rok 2021 na základě vyhlášeného Programu na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu

statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová na rok 2021 do jednotlivých oblastí,

dle předloženého seznamu

a rozhodlo

uzavřít veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestičních účelových dotací se subjekty

dle předloženého seznamu.

Starosta požádal předsedu FV o stanovisko k žádostem.

lng. Rundt sdělil, že v současné situaci je ke zvážení uprava některých položek. Starosta sdělil, že návrhy

se zabývala i rada. Rada upravila návrh FV ve 4 položkách — společnost Torali: 50 000,——Kč za medaile

pro občany Hrabové rada navrhla neposkytnout — medaile má dávat obec. Dále dotace pro spol. Torali,

MC Smíšek a Obč. spolek MUDr. Marcely Poláčkové rada sjednotila.

Do diskuze se přihlásil lng. Orkáč ohledně příspěvku společnosti Torali na medaile. Názor J. Dolejšky:

když chce někdo odměňovat občany /soukromý subjekt/, tak jde financování za tímto subjektem.

V 15: 16 hodin se dostavila na zasedání lng. Ospalíková.

Proběhla diskuze mezi lng. Orkáčem, M. Houžvičkou a starostou. lng. Orkáč sdělil, že rada se neřídila

doporučením FV. lng. Rundt sdělil, že FV doporučuje rozhodnout, kdo bude výrobu medailí

zabezpečovat. J. Dolej ška kategoricky prohlásil, že je proti příspěvku na medaile spolku Torali.

Do debaty se zapojil M. Slíva a na závěr navrhnul hlasovat o jeho protinávrhu hlasovat o návrhu FV bez

částky 50 tis. Kč na medaile.

Následovalo hlasování:

Pro: 4 , proti: 7, zdržel se: 4 — návrh nebyl přijat.

Pak proběhlo hlasování o návrhu rady.

Hlasování: pro: 12 proti: 2 /Ing. Orkáč, M. Slíva/, zdržel se: 1 /Ing. Skalský/

Ad4) Rozpočtová opatření městského obvodu Hrabová v roce 2021

18/213.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

a) bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 21, kterým se:

zvýší

neinvestiční přijaté transfery od krajů

pol. 4122, UZ 120513014 o 87 tis. Kč

pol. 4122, ÚZ 120113014 o 16 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje ,

§ 3111, pol. 5336, UZ 120513014 o 45 tis. Kč

© 3111, pol. 5336, UZ 120113014 0 42 tis. Kč

© 3113, pol. 5336, ÚZ 120513014 0 8 tis. Kč

§ 3113, pol. 5336, UZ120113014 o 8 tis. Kč
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zvýší

nedaňové příjmy

§ 3632, pol. 2111

5 6171, pol. 2111

§ 3632, pol. 2112

§ 2219, pol. 2119

§ 3639, pol. 2131

5 5311, pol. 2212

§ 5512, pol. 2324

zvýší

kapitálové výdaje

§ 3745, pol. 6122

sníží

běžné výdaje

& 4329, pol. 5011

zvýší

běžné výdaje

§ 3612, pol. 5424

§ 3421, pol. 5011

§ 6112, pol. 5023

§ 3421, pol. 5031

§ 6112, pol. 5031

§ 6112, pol. 5032

5 6112, pol. 5021

5 6171, pol. 5424

§ 3745, pol. 5021

§ 3745, pol. 5424

sníží

běžné výdaje

§ 6112, pol. 5492

zvýší

běžné výdaje

© 6171, pol. 5492

b) bere na vědomí

O
O
O
O
O
O
O

0
0
0
0
0
0
0
0
0
0

4 tis. Kč

1 tis. Kč

20 tis. Kč

5 tis. Kč

27 tis. Kč

3 tis. Kč

2 tis. Kč

62 tis. Kč

167 tis. Kč

8 tis. Kč

2 tis. Kč

101 tis. Kč

3 tis. Kč

15 tis. Kč

8 tis. Kč

2 tis. Kč

20 tis. Kč

7 tis. Kč

1 tis. Kč

33 tis. Kč

33 tis. Kč

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 1, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§ 3399, pol. 5223 8 tis. Kč
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sníží

běžné výdaje

§6171,p01. 5169 o Stis. Kč

K materialu nebyly dotazy, proběhlo hlasování.

Hlasování: pro: 14 proti: 1 /Ing. Orkač/, zdržel se: 0
 

Ad 5) Rozpočtová opatření statutárního města Ostrava

18/214.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

a) bere na vědomí

rozpočtové opatření Zastupitelstva města Ostravy, kterým se:

sníží

ostatní investiční převody mezi statutárními městy a městskými obvody-příjmy

§ 6330, pol. 4251, UZ 3500, org. 621 o 2 628 tis. Kč

sníží

kapitálové výdaje na akci „rozšíření místního hřbitova“

§ 3632, pol. 6121, UZ 3500, org. 210000500000 o 2 628 tis. Kč

b) bere na vědomí

rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se:

zvýší

ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR

pol. 4116, UZ 14004 0 11 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje ,

§ 5512, pol. 5169, UZ 14004 0 11 tis.Kč

c) bere na vědomí

rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se:

zvýší

ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR

pol. 4116, UZ 13011 0 20 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje ,

§ 4329, pol. 5031, UZ 13011 0 20 tis. Kč
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d) bere na vědomí

rozpočtové opatření Rady města Ostravy, kterým se:

zvýší

investiční převody mezi statutárními městy a městskými obvody-příjmy

§ 6330, pol. 4251, UZ 8123, org. 621 o 10 000 tis. Kč

zvýší

kapitálové výdaje ,

§ 3113, pol. 6121, UZ 8123, org. 210001500000 o 10 000 tis. Kč

Do diskuze se přihlásil M. Pospěch s dotazem ohledně rozšíření hřbitova a opravy pomníku.

Proběhla diskuze ohledně financování opravy pomníku.

Hlasování: 15 přítomnýmijédnomyslně schváleno

Starosta požádal zastupitele, aby byl projednán bod 8), protože kbodům č. 6) a 7) se dostaví jeho

zpracovatel lng. Dvořák, který bude přítomen asi v 16 hodin.

Ad 8) Dodatek č. 4 ke smlouvě 0 dilo — novostavba MŠ

18/217.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

o uzavření dodatku č. 4 ke smlouvě o dílo na realizaci stavby „Zhotovitel Mateřské školy“, mezi

statutárním městem Ostrava, městským obvodem Hrabová a společností MORYS s.r.o., Korejská 894/9,

702 00 Ostrava, IC 42864771, dle předloženého návrhu s tím, že je z něho vyňat změnový list č. 20.

Starosta sdělil, že součástí materiálu je několik změnových listů — ve finále ponižujeme cenu díla o 600

tis. Kč. lng. Orkáč měl předem dotaz na p. Královou a nebylo mu odpovězeno. M. Slíva sdělil, že se

účastnil FV a p. Králová nebyla přítomná ani k sehnání, aby jim případně poskytla přesnější informace.

Starosta oponoval tím, že FV není odborník na stavební práce.

Dle M. Slívy dochází k funkčnímu a užitnému zhoršení stavby /něco se vypouští/ . Dále poukázal

na neustálé navyšování terénu — za chvíli bude školka na kopci.

lng. Orkáč se dotázal, proč nebyly změnové listy projednány FV.

Starosta sdělil informace k lavičkám na základě dotazu lng. Orkáče. lng. Orkáč debatoval se starostou

ohledně položkového rozpočtu stavby MS. Následovala výměna názorů mezi J . Dolej škou, lng. Orkáčem

a lng. Ospálíkovou na průběh výběrového řízení a kritéria výběrových řízení /nejnižší finanční nabídka/.

Do debaty se zapojit tajemník úřadu a řekl, že díky změnovému listu č. 17 úřad na této položce ušetří

1 077 000 Kč.

Starosta vyzval zastupitele, aby měli věcné připomínky ke změnovým listům a ne dedukce.

V. Kopitzová upozornila, že upravy od projektu /vypuštění koloběžkového hřiště apod/ jsou na základě

zkušeností ředitelky školky a ne pro to, aby obvod ušetřil. Další debata proběhla mezi M. Slívou,

V. Kopitzovou a A. Strnišťovou. A. Strnišťová sdělila, že není stavební odborník, ale když něco chce

upravit, tak proto, že to bude pro chod školky praktičtěj ší.

Následovala přestávka mezi 16:10 a 16:20 hodin.

lng. Orkáč se znovu vrátil v diskuzi k tématu laviček a počtu interaktivních tabulí mezi starostou
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a A. Strnišťovou.

Dále se projednaval změnový list č. 18— oplocení školky. lng. Orkač se dotazoval, o kolik metrů se

prodlouží plot. Odpověděla V. Kopitzova — o 17,5 metrů. Dale sdělila, že kvůli stromům jsou naznačeny

nějaké uskoky — tzn., že plot nebude úplně v rovině. Paní Králova doplnila informaci V. Kopitzové.

Další připomínka lng. Orkačé: protože se zvyšovala výška terénu školky a dochází k úpravám výšky

terénu.

Paní Králova sděluje, že nejde 0 navýšení terénu, ale o dovoz ornice a jemné terénní úpravy.

Dale proběhla debata o množství ornice mezi lng. Orkačém, p. Kralovou a starostou.

lng. Orkač se pozastavoval nad tím, že my koupíme zeminu za 600 tis. Kč. Proč nikoho nenapadlo

kontaktovat CTP, byla by to ornice zadarmo. Do debaty s lng. Orkačem ohledně ornice od společnosti

CTP se zapojil J . Dolejška a starosta. Ing. Orkač upozornil na ornici u hřbitova a u mostu.

Na závěr debaty navrhnul tajemník stahnutí změnového listu č. 20 a hlasovat o změnových listech bez

změnového listu č. 20.

Hlasování: pro: 14, proti: 1 /M. Slíva/ zdržel se: 0 

Ad 9) Odpis pohledávky za J.L.

18/218.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

odpis pohledávky za J .L. dle předloženého návrhu.

Starosta požádal o projednaní materialu č. 9 — odpis pohledavky.

lng. Skalský se dotazal, proč se to ted? řeší, když v r. 2015 jsme soudu sdělili, že nemame pohledávku.

Starosta sdělil, že to vzniklo při převodu ze spol. CITY na nas. lng. Ziobrova upřesnila informaci ohledně

učetnictví. Následovalo hlasování.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 6) Aktualizace Strategie rozvoje městského obvodu Hrabová v letech 2020-2021

Ad 7) Aktualizace Akčního plánu naplňování Strategie rozvoje městského obvodu Hrabová

v letech 2020-2021

Starosta shrnul informace o vývoji zpracovaní těchto materiálů v loňském roce.

lng. Orkač sdělil, že občané neměli možnost projednat aktualizaci strategie. Dle jeho názoru by bylo

dobré vzít to na vědomí a zaukolovat komisi, aby to aktualizovala.

Tajemník navrhnul, aby se material neodkladal. Starosta sdělil, že v loňském roce vzhledem

k epidemiologické situaci nebylo téměř možné prezentovat material občanům.

Občan Dvořak shrnul vývoj s připomínkami občanů i zastupitelů a přiblížil smysl akčního planu.

lng. Orkač sdělil, že se ma schvalovat to, co je aktuální.

Proběhla diskuze ohledně schválení bodu 6) a 7) mezi lng. Orkačem a starostou a stanovení pevného

termínu aktualizací /30.4.2021/.

lng. Dvořák sdělil, že zprava může být schvaléna na jednání v dubnu.
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Hlasování k bodu 6):

18/215.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

Aktualizaci Strategie rozvoje městského obvodu Hrabová — Hrabová 2040.

Hlasování: pro: 13„ proti: 2 /M. Slíva, lng. Orkáč/ zdržel se: 0

Hlasování k bodu 7):

18/216.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

Aktualizaci Akčního plánu naplňování Strategie rozvoje městského obvodu Hrabová vletech 2020 —

2021.

Hlasování: pro: 12 proti: 3 /M. Slíva, Ing. Orkáč, Ing. Skaskvl / zdržel se: 0

Následovala přestávka do 17:50 hodin.

Ad 10) Hlavní body a termíny zasedání zastupitelstva MOb Hrabová v roce 2021

18/219.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

hlávní body a termíny zasedání Zastupitelstev městského obvodu Hrábová vroce 2021

dle předloženého návrhu.

K tomuto bodu nebyly žádné připomínky, proběhlo hlasování.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 11) Informace 0 činnosti RMOb Hrabová mezi 17. a 18. zasedáním ZMOb

18/220.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

informace o činnosti RMOb Hrabová mezi l7.á 18. zasedáním ZMOb.

Ani k tomuto materiálu nebyly dotazy, následovalo hlasování.

Hlasování: pro: 14, proti: 1 /Ing. Orkač /, zdržel se: 0
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Ad 12) Různé

lng. Ospalíková sdělila, že je třeba doplnit 2 členy do KV. lng. Orkáč sdělil, že on dal vyzvu na web

a přihlásili se mu 4 občané.

Starosta sdělil, že o členech KV rozhoduje zastupitelstvo. Obč. Gromnicová si myslí, že v KV by měl být

odborník — právník.

V. Kopítzová informovala o rondelu — dnes bylo otvírání obálek na osázení. Byla podána žádost o dotaci

na magistrát, ten rozhodne 3.3.2021. Žádali jsme o dotaci v plné výši. Naše spoluúčast na osázení by byla

25-28 %. Shodli jsme se na tom, že v případě nepřiznání dotace rondel nebude osazovat.

lng. Orkáč sdělil, že navrhuje, aby bylo k tomu přijato usnesení:

18/221.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

ruší

své vyhrazené právo na rozhodnutí realizace rondelu ul. Paskovská X Mostni.

Hlasování: 15 přítomnými jednomyslně schváleno

Proběhla debata ohledně udržitelnosti a údržby rondelu mezi obč. Poláčkem a V. Kopitzovou.

M. Pospěch upozornil na havarijní stav ul. J ezdíště a dezolátní stav ul. U Řeky.

lng. Orkáč sdělil, že sežene stanovisko investora /Jezdiště/. Dále upozornil na rychlost projíždějících aut

v ul. U Řeky — požádal starostu, aby zajistil měření rychlosti v ul. U Řeky.

Starosta sdělil, že není problém se domluvit s dopravkou, ale to není koncepční řešení.

lng. Skalský se dotázal na výstavbu chodníku ul. U Řeky. lng. Faicová sdělila, že Vítkovice se nebrání

prodat pozemky pod chodníkem. Následovala debata mezi zastupiteli í ohledně křižovatky Paskovská

a Domovské /vzhledem ke stavbě 3 bytových domů/. lng. Faicová sdělila, že zrcadlo nebylo schváleno

Policií ČR, ale je schválen reflexní rám.

Starosta potvrdil, že objedná měření rychlosti v ul. U Řeky.

lng. Ospalíková upozornila na nebezpečnou zatáčku před statkem ze strany od Ostravy. Na to reagoval

lng. Skalsky,

komunikoval se Správou silnic MSK — bude to urgovat. Kdebatě se připojil lng. Orkáč — navrhuje

v „esíčku“ vybudovat chodník. lng. Faícová sděluje, že již byla zpracována PD. Závěrem uvedla

lng. Faicová, chodník vybudovat lze.

M. Slíva otevřel diskuzi o Hrabovskych listech. Zmínil „otevřený dopis P. Žižky“ a sdělil své připomínky

kselhání šéfredaktora a redakční rady ohledně HL /chybně uváděná fakta a úplně chybí informace

o rezignací MUDr. Gromnící a J . Kelnarově/. Další se týká zveřejňování fotografií jiných autorů bez

jejich souhlasu. Dle názoru M. Slívy si lng. Dvořák dělá, co chce a vše mu projde. M. Slíva si toto chtěl

vysvětlit na dnešním jednání s lng. Dvořákem, ale ten tady již nebyl přítomen.

Starosta sdělil, že prověří použití fotky M. Slívy na titulní stránce Hrabovskych listů /pracovnice tiskárny

nebo lng. Dvořák/. lng. Orkáč se ptal, kdo se omluví.

lng. Orkáč dále konstatoval, že náklady na 1 stránku HL je stejný jako odměna za celý rok manž.

Hromádkovych. Za prosinec byla super hrubá mzda kolem 76 tis. Kč. Starosta odkázal na vykaz práce

lng. Dvořáka.

Následovala debata mezi M. Slívou a starostou ohledně Hrabovskych listů /M. Slíva odsoudil

propagaci komunismu v HL/ a do debaty vstoupil í tajemník uřadu. Následovala hlasitá debata mezi lng.

Orkáčem a starostou. lng. Orkáč požaduje vyjádření starosty a tajemníka, zda je v pořádku, když se

vykazuje 180 hodin za měsíc prosinec — ta osoba /šéfredaktor/ má větší odměnu než starosta.

MUDr. Gromnica se dotazoval tajemníka, kolik je průměrně za 1 číslo HL za šéfredaktora lng. Dvořáka

a za minulého šéfredaktora. Odpověď tajemníka — v r. 2019 bylo za 1 číslo HL 36 tis. Kč, v r. 2021 je

10
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podepsana DPČ na částku cca 13,5 tis. Kč i s odvody. M. Slíva upozornil, že za minulého šéfredaktora je

zahrnuta i částka za něj, který provaděl grafiku. Následovala diskuze ohledně odměny za HL a kvality

Hrabovských listů mezi některými zastupiteli a občany.

Starosta dale sdělil, že Petr Žižka skončil s prací na HL sám, byl přemlouvan, aby pracoval dal. Dale

proběhla hlasita diskuze ohledně období, za které byla odměna lng. Dvořakoví— diskutoval lng. Orkač,

starosta, M.Slíva.

Debatu na téma Hrabovské listy — odměna skončil tajemník uřadu s tím, zda někdo ze zastupitelů ma

dotazy na jeho 4 podřízené, v opačném případě je uvolní.

lng. Orkač sdělil, že stále nemá od p. Moskalové výměry obkladů jednotlivých koupelen v domě V. Huga

. K tomu lng. Faícova sdělila, že budou poskytnuty výměry jednotlivých koupelen.

lng. Orkač sdělil, že do dnešního dne nebylo provedeno vyučtovaní. Starosta sdělil, že bude svolana

schůzka.

lng. Skalský se dotazal, jak pokračuje výstavba KD — odpověděla p. Kralova: budou pokračovat 1.3.2021.

lng. Orkač se znovu vrátil k odměně lng. Dvořaka — dle první verze dostal za prosinec 2020: 72 tis. Kč,

druhá verze: lng. Dvořak byl zaměstnán na černo. Opět se diskutovalo k výší odměny lng. Dvořaka.

lng. Orkač se dotazal starosty, zda měl nemocenskou po celou dobu své nepřítomností. Toto starosta

potvrdil. Dale lng. Orkač sdělil, zda je pravda, že má starosta trvalé bydliště na úřadě v Hrabové.

J. Dolejška se pozastavil nad dotazy lng. Orkače vůči starostovi ohledně jeho nemocenské a místu

pobytu. V závěru debaty lng. Orkač konstatoval, že máme starostu bezdomovce.

P. Balušek vyzval zastupitele k tomu, aby se semkli a hledali cestu to nějakým způsobem zlepšit /HL/.

M. Slíva sdělil své stanovisko k výběrovému řízení na šéfredaktora HL. K této diskuzi se přidal

P. Balušek a lng. Orkač.

Starosta vyzval Mgr. Strnišťovou, aby přečetla návrh usnesení.

Starosta poděkoval za účast, zasedaní bylo ukončeno v 19:30 hodin.
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